

PROTTOKOLL

STYRELSEMÖTE DELLENBYGGDENS FISKEVÅRDSOMRÅDE (FVO)

SÖNDAGEN DEN 10 JUNI 2018 NORRBO FOLKETS HUS

Närvarande.

Bengt-Erik Fränden

Jan Ljunggren

Gunnar Eriksson

Janet Ekelöf

Anders Jonsson

Peter Södergård

Tomas Berglund

Fånvarande.

Jessica Dolk

Magnus Källman

Övrig deltagare.

Ove Hellsén

1. Till ordf.och Sekr.för mötet valdes Ove Hellsén

2. Utsättning av fisk.

En del oklarheter om tillstånd för utsättning av fisk från Länsstyrelsen.

Detta är nu under kontroll.

3. I-Fiske frågan

Eftersom operatören tar ut en avgift på 20:- när man löser kort via I-fiske

Beslutas att höja avgiften med 20:- för den som löser via I-fiske.

4. Nya skyltar med nytt swishnummer och Dellenbyggdens Fiskevårdsområde

Skall sättas ut.

5. Fiskebroschyren

Länsstyrelsen håller på att ta fram broschyrer för samtliga FVO i

Länet.Ove Hellsen och Bengt-Erik Fränden håller i detta.

6. Tillsyn

Anders Jonsson är utsedd till samordnare för alla Tillsynings män.

7. Frågor från Thomas Bryngelsson

Thomas Bryngelsson ordnar med Skyltar vid Råbergstjärnarna.

Provfiske skall göras vid Råbergstjärnarna innan vi beslutar om
Insättning av större fisk.

Regnbåge kommer att sättas ut i Sarvtjärn.

8. Aktivitet Mjusjön

Beslutas att göra en aktivitet vid Ispremiären.

9. Fiskeskolan

Fiskeskolan blir Mån,Tis,Ons.Vecka 25 och 26.

2 Personer Från FVO skall vara med och hjälpa till.

Ove Hellsén ansvarig.

10.Kläckeriet vid Stömneån

Jan Ljunggren inforerade om studiebesök i Strömsbruk och Vårat tänkta kläckeri vid kvarnen i Stömneån.

Han iformerade om att dett kommer att krävas ganska stora Personella resurser för detta.

11.Beslutas att Jessica Dolk köper in en PH-Mätare.

12.Hemsidan.

Hemsidan bör uppdateras omgående.

Ansvarig.Jessica Dolk,Ove Hellsén,Magnus Källman

13.Mötet avslutas.

.....
Sek.Ove Hellsén

.....
Justeras Anders Jonsson